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ZAPISNIK 
O RADU 35. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

OD 24.02.2016. GODINE 
Broj: 01-02-373/16 
Datum: 24.02.2016. godine 

Sjednica je po čela s radom u 10.00 sati. 
Sjednicom ie predsjedavao Suljo Agi ć , predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva. Prisutni su bili 
sljedeći gradski vijećnici: 

1. Suljo  Agić  15. Slaven  Kovačević  
2. Novka  Agić  16. Edina  Latif 

3. Vedran Dodik 17. Sanja  Lazar 

4. Igor  Gavrić  18. Miro Lazović  

5. Mr.  Gradimir Gojer 19. Jusuf Lošić  

6. Vibor  Handži ć  20. Omer Pajević  

7. Alija  Hodžić  21. Robert Pleše 

8. Avdo  Hodžić  22. Branislava Rakonjac 

9. Hasan Hodžić  23. Boris  Riderle 

10. Enes  Husejnović  24. Nebojša  Simić  

11. Drago Jurić  25. Jasmin  Smječanin 

12. Prof. Dr.Velija Katica 26. Arijana  Talović  

13. Suvad Kerla 27. Miroslav Živanovi ć  

14. Stjepan Kljui ć  
Odsutni: Vernes Ćosić  (najavljen izostanak), 

Pored gradskih vijećnika sjednici su prisustvovali: 
1. Prof. Dr. Ivo Komši ć , Gradonačelnik, 
2. Ranko Čović , zamjenik Gradonačelnika, 
3. Abdulah Skaka, zamjenik Gradonačelnika, 
4. Safet Krajišnik, sekretar Gradskog vije ća Grada Sarajeva, 
5. Jasmina Karović , pravobranilac Grada Sarajeva, 
6. Elvir Hadžiahmetovi ć , sekretar Gradske uprave Grada Sarajeva, 
7. Firdevsa Bračković, pomoćnik Gradonačelnika za lokalno poslovanje i razvoj grada, 
8. Sabina Hadžiahmetovi ć, pomoćnik Gradonačelnika za op ću upravu, 
9. Jasmina Murga, Služba za obrazovanje, kulturu i sport, 
10.Hamdo Karić , pomoćnik Gradonačelnika za komunalne poslove, 
11.Dragana Solakovi ć, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu, 
12.Amela Kolovrat, pomo ćnik Gradonačelnika za finansije, 
13.Nedreta Komarica, pomoćnik Gradonačelnika za urbano planiranje i stambene poslove 
14.Č lanovi Komisije za Statut i akte Gradskog vije ća koji nisu gradski vije ćnici (prema 

evidenciji u Službi Gradskog vijeća) 
15.Avdija Hasanovi ć , direktor JP „Olimpijski bazen Otoka" d.o.o. Sarajevo 



*** 
Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  je pozdravio prisutne gradske vije ćnike, te otvorio  35. 
sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva  konstatacijom da sjednici prisustvuju 24 gradska vije ćnika, 
te da sjednica ima kvorum za punovažan rad i odlu čivanje, da je izostanak najavio gradski vije ćnik 
Vernes Ćosić, a kašnjenje gradska vije ćnica Novka Agi ć, gradska vijećnica Arijana Talovi ć  i gradski 
vijećnik Slaven Kovačević  
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da je Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva, jednoglasno,  sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova 
prisutnih gradskih vije ćnika, usvo'ilo  Zapisnik o radu 34. sjednice Gradskog vije ća Grada Sarajeva 
kako  je predložen.   
*** 

Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić  je najavio razmatranje prijedloga dnevnog reda  sjednice i 
iznio uvodne napomene sljede ćeg sadržaja. 
Gradski vijećnici su materijale za razmatranje na 35. sjednici Gradskog vijeća dobili uz poziv za sjednicu 
Gradskog vijeća, a dostavljeni su im i izvještaji sa sjednica radnih tijela održanih u pripremi 35. sjednice 
Gradskog vijeća. Gradski vijećnici su uz poziv za sjednicu dobili i dva informativna materiiala i to 
- Program rada Pravobranilaštva Grada Sarajeva za 2016. godnu, i 
- Program rada Gradona čelnika za 2016. godinu. 

Pred početak sjednice gradskim vije ćnicima je uručen 
- Izvještaj o aktivnostima na Projektu „Revitalizacija Trebevi ćke žičare",  te preostali izvještaji sa 
sjednica radnih tijela održanih u pripremi 35. sjednice Gradskog vije ća, kao i dopunski materijal vezan 
za amandmane. 
Zatim je najavio razmatranje prethodnih pitanja, a u skladu sa č lanom 121. Poslovnika Gradskog vije ća. 

*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da je  Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova,  s 23 glasa "za", jednim glasom "protiv" i uz jedan 
"suzdržan" glas prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog  da se Odluka o razrješenju č lanice 
radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  razmatra u formi prijedloga po skra ćenom postupku. 
*** 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da je Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  s 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" 
glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog  da se Odluka o izboru člana radnog tijela 
Gradskog vijeća Grada Sarajeva  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da je  Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  sa 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da se Odluka o razrješenju člana 
radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  razmatra u formi prijedloga po skra ćenom postupku. 
** * 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da je Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  s 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" 
glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela 
Gradskog vijeća Grada Sarajeva  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
*** 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić   ie konstatirao da je  Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  s 25 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" 
glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog  da se Odluka o postavljanju spomen plo če Mišić  
Samiru  razmatra u formi prijedloga po skra ćenom postupku. 
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*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se dva gradska 
vijećnika nisu izjasnila, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, već inom glasova, s 22 
glasa "za", jednim glasom "protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo 
prijedlog da se Odluka o Danu otvorenih vrata za udruženja i fondacije u gradu Sarajevu razmatra u 
formi prijedloga po skra ćenom postupku. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se dva gradska 
vijećnika nisu izjasnila, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, s 23 glasa 
"za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da 
se Odluka o prodaji stalnih sredstava Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po skra ćenom 
postupku. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se jedan gradski 
vijećnik nije izjasnio, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, s 20 
glasova "za", bez glasova "protiv" i uz četiri "suzdržana" glasa prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo 
prijedlog da se Odluka o platama i naknadama u organima Grada Sarajeva  razmatra u formi prijedloga 
po skraćenom postupku. 
*** 

Zatim je Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić , otvorio raspravu o kona čno formuliranom 
prijedlogu dnevnog reda 35. sjednice Gradskog vije ća: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 
(Mervana čuturić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  (Adis 
Kadrić) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju č lana radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  (Suljo 
Agi ć) 

4. Prijedlog Odluke o izboru č lana radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  (Berin 
Delalić) 

5. Prijedlog Odluke o postavljanju spomen plo če Mišić  Samiru 
6. Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Stambena zona Šip" (podru čje Opć ine 

Centar Sarajevo) s Prijedlogom Odluke o provo đenju Regulacionog plana „Stambena zona 
Šip" (podru čje Općine Centar Sarajevo) 

7. Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Kvadrant C - Marijin Dvor " 
8. Prijedlog Odluke o Danu otvorenih vrata za udruženja i fondacije u gradu Sarajevu 
9. Prijedlog Odluke o prodaji stalnih sredstava Grada Sarajeva 
10. Prijedlog Odluke o platama i naknadama u organima Grada Sarajeva 
11. Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti saradnje u inostranstvu u 2015. godini 
12. Izvještaj o realizaciji projekta stipendiranja u čenika osnovnih i srednjih škola za 2015. 

godinu 
13. Izvještaj o aktivnostima na Projektu „Revitalizacija Trebevi ćke žičare" 

14. Nacrt Odluke o upravljanju i zaštiti objekta Vije ćnice 

15. Informacija za 2015. godinu o aktivnostima Grada Sarajeva u okviru me đunarodnih 

asocijacija č iji je član 
16. Informacija o nač inu realizacije i obezbjeđivanja sredstava za održavanje EYOF-a u 2019. 

godini 
17. Informacija o provedbi deratizacije i dezinsekcije javnih površina i korita rijeke Miljacke 
18. Vijećnička pitanja i inicijative 
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*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da  se jedan gradski 
vijećnik nije izjasnio, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova,  s 23 
glasa "za", bez glasova "protiv" i uz jedan "suzdržan" glas prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo konačno 
formuliran denevni red 35. sjednice Gradskog vijeća. 

Ad 1) 
Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da  je predlagač  akta Komisija za izbor i imenovanja, a da je Komisija za Statut i akte  konstatirala da 
postoji pravni osnov da Gradsko vijeće razmatra i donese predloženu odluku. 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao  da se jedan gradski 
vijećnik nije izjasnio, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova,  sa 23 
glasa "za", bez glasova "protiv" i uz jedan "suzdržan" glas prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo, 
Odluku o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  (Mervana Čuturić) 
kako je predložena.   

Ad 2)
 Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  (Adis Kadri ć) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlagač  akta Komisija za izbor i imenovanja, a da je Komisija za Statut i akte  konstatirala da 
postoji pravni osnov da Gradsko vije će razmatra i donese predloženu odluku. 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić   ie konstatirao  da je  Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova, sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i uz jedan 
"suzdržan" glas prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog 
vijeća Grada Sarajeva  (Adis Kadrić) kako je predložena.   

Ad 3)
 Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  (Suljo Agi ć) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlagač  akta Komisija za izbor i imenovanja, a da je Komisija za Statut i akte  konstatirala da 
postoji pravni osnov da Gradsko vijeća razmatra i donese predloženu odluku. 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao  da se dva gradska 
vijećnika nisu izjasnila, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova,  sa 20 
glasova "za", jednim glasom "protiv" i uz dva "suzdržana" glasa prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo 
Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  (Suljo Agi ć) kako 'e 

predložena.   

Ad 4) 
Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vije ća Grada Sarajeva  (Berin Delalić) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 

da  je predlagač   akta Komisija za izbor i imenovanja, a da je Komisija za Statut i akte  konstatirala da 
postoji pravni osnov da Gradsko vije ća razmatra i donese predloženu odluku. 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić   je konstatirao da  je  Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva, bez rasprave,  većinom glasova, sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i uz jedan 
"suzdržan" glas prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog 
vijeća Grada Sarajeva  (Berin Delalić) kako je predložena.   
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Ad 5) 
Prijedlog Odluke o postavljanju spomen plo če Mišić  Samiru 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlaga č  akta Komisija za spomenike, a da je Komisija za Statut i akte konstatirala da postoji 
pravni osnov da Gradsko vijeća razmatra i donese predloženu odluku. 

U raspravi je svojim stavovima, sugestijama, odnosno pitanjima sudjelovala  gradska vijećnica Sanja 
Lazar,  a dodatne informacije je dao  gradski vijećnik Velija Katica,  predsjedavaju ć i Komisije za 
spomenike. Dalje su raspravljali gradski vijećnik Jusuf Loši ć , gradska vijećnica Sanja Lazar,  a zatim 
i gradski vijećnik Vedran Dodik 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić  je konstatirao da se jedan gradski 
vijećnik nije izjasnio, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno,  sa 24 glasa "za", bez 
glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o 
postavljanju spomen plo če Mišić  Samiru  kako je predložena.  

Ad 6) 
Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Stambena zona Šip" (podru čje Općine Centar 
Sarajevo) s Prijedlogom Odluke o provo đenju Regulacionog plana „Stambena zona Šip" (podru čje 
Opć ine Centar Sarajevo) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlagač  akta Gradonačelnik, a da je Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta dao svoje 
mišljenje, kao i Komisija za Statut i akte koja je konstatirala da postoji pravni osnov da Gradsko vije ća 
razmatra i donese predloženu odluku. 

Uvodno izlaganje je podnijela  pomoćnik Gradonačelnika za urbano planiranje i stambene poslove 
Nedreta Komarica. 

U raspravi je sudjelovao  gradski vijećnik Hasan Hodžić ,  zatim  gradska vijećnica Sanja Lazar, te 
gradski vije ćnik Suvad Kerla,  a dalja obrazloženja je dala  pomoćnik Gradona čelnika za urbano 
planiranje i stambene poslove Nedreta Komarica.  Diskusiju je pitanjima nastavio  gradski vijećnik 
Alija Hodžić ,  a dalje odgovore je dala  pomoćnik Gradonačelnika za urbano planiranje i stambene 
poslove Nedreta Komarica. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se pet gradskih 
vijećnika nije izjasnilo, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno,  sa 21 glasom "za", bez 
glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o usvajanju 
Regulacionog plana „Stambena zona Šip" (podru čje Općine Centar Sarajevo) s Odlukom o 
provođenju Regulacionog plana „Stambena zona Šip" (podru čje Opć ine Centar Sarajevo)  kako je  
predložena.  

Ad 7) 
Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Kvadrant C - Marijin Dvor " 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 

da je predlagač   akta Gradonačelnik, a da je Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta dao svoje 
mišljenje, kao i Komisija za Statut i akte koja je konstatirala da postoji pravni osnov da Gradsko vije ća 

razmatra i donese predloženu odluku. 
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Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da se pet gradskih 
vijećnika nije izjasnilo, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, sa 21 glasom "za", bez 
glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo Odluku o pristupanju 
izradi Regulacionog plana „Kvadrant C - Marijin Dvor" kako je i predložena. 

Ad 8)
 Prijedlog Odluke o Danu otvorenih vrata za udruženja i fondacije u gradu Sarajevu 

U uvodnim napomenama  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlaga č  akta Gradonačelnik, a da je Odbor za društvene djelatnosti dao svoje mišljenje i predložio 
konkretne zaključke, kao i Komisija za Statut i akte koja je konstatirala da postoji pravni osnov da 
Gradsko vijeća razmatra i donese predloženu odluku, uz uvažavanje prijedloga za zaklju č ivanje. 

Uvodno izlaganje je podnijela pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu  Dragana 
Solaković . 
*** 
Poslije iziašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da se pet gradskih 
vijećnika  nije izjasnilo,  a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno,  sa  21 glasom "za", bez 
glasova  "protiv" i  bez  "suzdržanih" glasova prisutnih  gradskih vijećnika,  na  prijedlog Odbora za 
društvene djelatnosti usvojilo  sljedeć i  zaklju čak: 

„Zadužuje se Gradona čelnik da, pri predlaganju Budžeta Grada Sarajeva, planira 
odgovaraju ća sredstva za realizaciju odluke koja se predlaže, tako da se pove ćaju sredstva 
koja su planirana, planiraju na ekonomskom kodu 614300 Grant neprofitnim 
organizacijama - Implementacija sporazuma sa organizacijama civilnog društva - za iznos 
od 50.000,00KM." 

*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da se pet gradskih 
vijećnika  nije izjasnilo,  a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno,  sa  21 glasom "za", bez 
glasova  "protiv"  i bez  "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih  vijećnika, usvojilo  Odluku o Danu 
otvorenih vrata za udruženja i fondacije u gradu Sarajevu  kako je predložena.  

Ad 9)
 Prijedlog Odluke o prodaji stalnih sredstava Grada Sarajeva 

U uvodnim napomenama  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlagač  akta Gradonačelnik, a da  je Administrativna komisija dala  svoje  mišljenje, kao i Komisi'a 
za Statut i akte. 

U raspravi  je  određena pitanja  postavio  gradski vijećnik Jusuf Loši ć ,  a  odgovore su dali sekretar 
Gradskog vijeća Safet Krajišnik,  odnosno  gradonačelnik Ivo Komšić . Raspravu je svojim ptianjima 
nastavio gradski vijećnik Robert Pleše,  a odgovore je  dao sekretar Gradske uprave Elvir 
Hadžiahmetovi ć  i  prihvatio zahtjev gradskog vijećnika Roberta Pleše  da se  za sva vozila pribavi 
procjena od  ovlaštenog  servisa. Raspravu  su nastavili  gradski vijećnik Alija Hodžić , gradski vijećnik 
Hasan Hodžić, te gradski vije ćnik Enes Husejnović . 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao da se dva gradska 
vijećnika  nisu izjasnila,  a da  je  Gradsko vije će Grada Sarajeva, jednoglasno, sa 23 glasa "za",  bez 

glasova  "protiv"  i bez  "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih  vijećnika, usvojilo  Odluku o prodaji 
stalnih sredstava Grada Sarajeva  kako je predložena s tim da su sastavni dio Odluke postali prijedlozi 
nadležnih radnih tijela koie je predlaga č  prihvatio.   
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Ad 10) 
Prijedlog Odluke o platama i naknadama u organima Grada Sarajeva 

U uvodnim napomenama  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vijećnike 
da su Gradonačelnik i Administrativna komisija predlagači  akta, svako u dijelu iz svog djelokruga, te da 
je Komisija za Statut i akte, u pripremi sjednice Gradskog vije ća, podnijela Amandman na Prijedlog 
Odluke, te je konstatovala da postoji pravni osnov za razmatranje odluke kako je predložena uz 
prihvaćeni podneseni amandman. Amandmane su podnijeli Klub gradskih vije ćnika SDA, Klub gradskih 
vijećnika „Lista za moj grad- Hasan Hodži ć-Edina Latif-Branislava Rakonjac", Komisija za Statut i akte, 
Gradonačelnik, Klub gradskih vijećnika SDP-a. Administrativna komisija i Gradona čelnik su dobili 
amandmane ali se prije sjednice o njima nisu o čitovali. Dakle, o čekuje se očitovanje predlagača o 
uloženim amandmanima. Komisija za Statut i akte je razmatrala amandmane i dala svoje mišljenje. 
Amandmani i mišljenje Komisije za Statut i akte o podnesenim amandmanima gradski vije ćnici su dobili 
pred početak sjednice. 

U raspravi je  gradski vijećnik Suvad Kerla  podnio  amandman  u ime Kluba gradskih vije ćnika Stranke 
za Bosnu i Hercegovinu. Raspravu je nastavio  gradski vijećnik Vedran Dodik,  zatim  je gradski 
vijećnik Velija Katica  iznio  amandman Kluba gradskih vije ćnika SDA,  a potom je i  gradski vijećnik 
Enes Husejnović  iznio  amandman Kluba gradskih vijećnika SBB.  Dalje je diskutirao  gradski 
vijećnik Vibor Handžić  koji je zatražio da se svi iznesni amandmani dostave gradskim vije ćnicima u 
pisanoj formi. Raspravu su nastavili  gradski vijećnik Hasan Hodžić , gradski vijećnik Vedran Dodik i 
gradska vijećnica Sanja Lazar,  a zatim je Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić  najavio pauzu 
u  kojoj će se održati sjednica Administrativne komisije i Komisije za Statut i akte kako bi se o čitovale o 
uloženim amandmanima. 

*** 

Poslije pauze,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao kvorum za nastavak rada 
Gradskog vijeća i pozvao predsjedavaju će radnih tijela da upoznaju Gradsko vije će s rezultatima rada 
tokom pauze. 
Gradski vijećnik Jusuf Loši ć, predsjedavaju ć i  Administrativne komisije je upoznao Gradsko vijeće o 
rezultatima sjednice ove komisije. 
Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  je zatim konstatirao da je Administrativna komisija 
prihvatila sve amandmane podnesene na Prijedlog Odluke o platama  i  naknadama u organima Grada 
Sarajeva, izuzev amandmana Kluba gradskih vije ćnika „Lista za moj grad  -  Hasan Hodžić  -  Edina Latif  - 
Branislava Rakonjac" i amandmana Kluba gradskih vije ćnika SDA koji je predložen na 35. sjednici 
Gradskog vijeća. 
Zatim se gradski vijećnik Velija Katica, predsjedavaju ći Kluba gradskih vijećnika SDA,  izjasnio da 
odustaje od podnesenog amandmana. 
Gradski vijećnik Vedran Dodik, predsjedavaju ći Kluba gradskih vijećnika „Lista za moj grad-
Hasan Hodžić  -  Edina Latif  -  Branislava Rakonjac", izjasnio se da Klub ostaje pri podnesenom 
amandmanu. 
Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da svi amandmani koji su prihva ćeni, 
postaju sastavni dio Odluke. 

*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da Gradsko vije će 
Grada Sarajeva, izjasnivši se sa 5 glasova "za", dva glasa "protiv" i uz  18  "suzdržanih" glasova prisutnih 
gradskih vijećnika, nije usvojilo  Amandman Kluba gradskih vijećnika „Lista za moj grad  -  Hasan 
Hodžić  -Edina Latif  -  Branislava Rakonjac",  na Prijedlog Odluke o platama  i  naknadama u organima 
Grada Sarajeva. 
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*** 

Poslije  izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao  da je  Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva, većinom glasova,  sa 22 glasa "za", sa tri glasa "protiv"  i  bez "suzdržanih" glasova 
prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo  Odluku o platama i naknadama  kako je predložena, s tim  da  su 
sastavni dio Odluke postala rješenja iz amandmana koje je Administrativna komisija prihvatila.   

Ad 11)
 Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti saradnje u inostranstvu u 2015. godini 

U uvodnim napomenama  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlagač  akta Gradonačelnik, da je Komisija za međunarodnu saradnju razmatrala materijal  i 
formulirala mišljenje, te da je Komisija za Statut i akte  konstatirala da postoji pravni osnov  da  Gradsko 
vijeća razmatra i usvoji podneseni izvještaj. 
*** 

U raspravi vezanoj za Poslovni čka pitanja  sudjelovali su  gradska vijećnica Sanja Lazar i 
Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić . 

*** 

U  raspravi o razmatranom materijalu,  svoja mišljenja, prijedloge i sugestije, odnosno pitanja uputili su 
gradski vijećnik Velija Katica, gradski vije ćnik Vedran Dodik,  a odgovore na pitanja  i  dodatna 
obrazloženja dao je  sekretar Gradske uprave Elvir Hadžiahmetovi ć, a gradski vijećnik Velija Katica 
je zatražio dopunu odgovora. Raspravu je nastavio  gradski vijećnik Alija Hodžić ,  zatim  gradski 
vijećnik Hasan Hodžić, te je gradski vijećnik Vedran Dodik  tražio odgovor na prije postavljeno 
pitanje, a raspravu je nastavio  gradski vijećnik Hasan Hodžić, te gradska vijećnica Sanja Lazar  i 
ponovo  gradski vijećnik Hasan Hodžić, te gradski vije ćnik Suvad Kerla,  a dodatno obrazloženje je 
dao  sekretar Gradske uprave Elvir Hadžiahmetović .  Raspravu je nastavio  gradski vijećnik Velija 
Katica  koji je zatražio da predlaga č  povuče ponuđeni izvještaj, da ga dopuni traženim podacima i ponovo 
podnese Gradskom vijeću na razmatranje. U raspravi koju je nastavio  gradski vijećnik Vedran Dodik 
sudjelovao je i  sekretar Gradske uprave Elvir Hadžiahmetovi ć .  Zatim su diskutirali  gradski vijećnik 
Jusuf Lošić , gradski vijećnik Omer Pajević ,  te  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić. Zatim 
je gradski vijećnik Hasan Hodžić  tražio, a  Gradonačelniik Ivo Komšić  dopunio dostavljeni odgovor 
na prije postavljeno pitanje, te su diskusiju nastavili  gradski vijećnik Alija Hodži ć  i gradski vijećnik 
Velija Katica koji je ponovio zahtjev da se podneseni izvještaj povu če i dopuni traženim podacima. 
Zatim se  Gradonačelnik Ivo Komšić  izjasnio da povlač i podneseni izvieštaj  kako bi se dopunio 
traženim podacima. 
Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  ie konstatirao  da je ovlašteni predlagač  povukao iz 
razmatranja ponuđeni Izvještaj, uz obavezu da ga dostavi za sljede ću sjednicu Gradskog vijeća. 

Ad 12)
 Izvještaj o realizaciji projekta stipendiranja u čenika osnovnih i srednjih škola za 2015. godinu 

Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić ,  u uvodnim napomenama,  podsjetio je gradske vije ćnike 
da  je predlagač  Izvještaja Gradonačelnik,  da je Odbor za društvene djelatnosti  razmatrao ponuđeni 
izvještaj i podržao ga, te da je Komisija za Statut  i akte utvrdila da postoji pravni osnov  da  Gradsko 
vijeće razmatra i usvoji ponuđeni izvještaj, uz zahtjev za dopunu materijala odre đenim podacima. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao  da  se  dva  gradska 
vijećnika nisu izjasnila, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  sa 23 glasa 
"za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo,  Izvještaj o 
realizaciji projekta stipendiranja u čenika osnovnih i srednjih škola za 2015. godinu  kako 'e 

Dredložen.   
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*** 
Gradska vijećnica Sanja Lazar se u raspravi zahvalila na dobivenom pismenom odgovoru od 
Gradonačelnika i zatražila je da Gradona čelnik, tokom sjednice, dostavi odgovore i na druga pitanja koja 
su prije upućena. 

Gradski vijećnik Vibor Handžić  je u ime Kluba gradskih vijećnika Naše stranke, zatražio pauzu  dok 
Gradonačelnik ne dostavi tražene odgovore. 

*** 
Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić  je najavio nastavak rada sjednice. 

Ad 13)
 Izvještaj o aktivnostima na Projektu „Revitalizacija Trebevi ćke žičare" 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  u uvodnim napomenama,  podsjetio je gradske vijećnike 
da je predlagač  Izvještaja Gradonačelnik,  da je Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobra ćaj  
razmatrao predloženi izvještaj i formulirao mišljenje, te da je Komisija za Statut  i akte utvrdila da postoji 
pravni osnov da Gradsko vije će razmatra i usvoji ponu đeni izvještaj, uz zahtjev za dopunu materijala 
određenim podacima. 
Uvodno izlaganje  je podnio pomoćnik Gradonačelnika za komunalne poslove Hamdo Karić . 

U raspravi je svoje stavove, mišljenje, odnosno pitanja iznio gradski vijećnik Vedran Dodik, a 
gradski vijećnik Alija Hodži ć  je predložio  Gradonačelniku da povuče Izještai  i dopuni ga traženim 
podacima, odnosno odgovorima na pitanja. 

Gradonačelnik Grada Sarajeva Ivo Komši ć  se, u izlaganju koje je uslijedilo, izjasnio da povlač i 
podneseni Izvještaj. 

Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić  je konstatirao da je predlaga č  povukao podnesni Izvještaj. 

Ad 14)
 Nacrt Odluke o upravljanju i zaštiti objekta Vije ćnice 

Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić , u uvodnim napomenama,  podsjetio je gradske vije ćnike 
da je predlagač  Izvještaja Gradona čelnik,  da je Administrativna komisija  razmatrala materijal i dala 
konkretne prijedloge za izmjenu teksta Nacrta Odluke prije upu ć ivanja u javnu raspravu, te da je 
Komisija za Statut  i akte utvrdila da postoji pravni osnov da Gradsko vije će razmatra nacrt Odluke i uputi 
ga u javnu raspravu. 

Uvodno izlaganje je podnijela pomoćnik Gradona čelnika za lokalnu samoupravu Dragana 
Solaković . 

U raspravi su sudjelovali gradski vijećnik Vedran Dodik, gradski vije ćnik Vibor Handžić, i gradski 
vijećnik Hasan Hodži ć . 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao  da se četiri gradska 
vijećnika nisu izjasnila, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, poslije rasprave, većinom glasova, sa 
20 glasova "za", jednim glasom "protiv" i bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, usvo'ilo 
zaključak kojim se Nacrt Odluke o upravljanju i zaštiti objekta Vije ćnice upućuje u javnu raspravu kako 

je predložena.  
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Ad 15)  
Informacija za 2015. godinu o aktivnostima Grada Sarajeva u okviru me đunarodnih asocijacija 
čiji je č lan 

Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Suljo Agi ć ,  u uvodnim napomenama, podsjetio  je  gradske vijećnike 
da je predlagač  akta Gradonačelnik, da je Komisija za me đunarodnu suradnju razmatrala materijal  i  dala 
svoje mišljenje. 
Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić  je konstatirao da je Gradsko vije će, bez rasprave, primilo 
k znanju  Informaciju za 2015. godinu o aktivnostima Grada Sarajeva u okviru me đunarodnih 
asocijacija čiji je član. 

Ad 16)  
Informacija  o  nač inu realizacije i obezbjeđ ivanja sredstava za održavanje EYOF-a u 2019. godini 

Predsjedavajuć i Gradskog vijeća Suljo Agić  u uvodnim napomenama, podsjetio  je  gradske vijećnike 
da je predlagač  akta Gradonačelnik, da je Odbor za društvene djelatnosti razmatrao materijal  i  dao svoje 
mišljenje. 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić   je konstatirao da se četiri gradska 
vijećnika nisu izjasnila, a da je  Gradsko  vijeće  Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  sa 20 
glasova "za", bez glasova "protiv"  i  bez "suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, na prijedlog 
Odbora  za  društvene djelatnosti  usvojilo  zaklju čak: 

„Gradsko vijeće Grada Sarajeva upu ćuje zahtjev premijeru Kantona Sarajevo da, zajedno 
s Gradonačelnikom, zakaže sastanak na kome će sudjelovati odgovaraju ć i predstavnici 
Grada Sarajeva i direktor EYOF-a, premijer Kantona Sarajevo, nadležni ministri i 
direktori preduze ća koja upravljaju borilištima i objektima potrebnim za realizaciju 
EYOF-a 2019, a kako bi  se  definisao program ulaganja i preuzele odgovaraju će obaveze od 
strane navedenih subjekata". 

Gradsko vijeće je primilo k znanju  Informaciju o nač inu realizacije i obezbje đivanja sredstava za 
održavanje EYOF-a u 2019. godini. 

Ad 17)  
Informacija  o  provedbi deratizacije i dezinsekcije javnih površina i korita rijeke Miljacke 

Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Suljo  Agić , u uvodnim napomenama, podsjetio  je  gradske vijećnike 
da je predlagač  akta Gradonačelnik, da je Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobra ćai 
razmatrao materijal  i  dao svoje mišljenje. 
Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Suljo Agić  je konstatirao da je Gradsko vije će, bez rasprave, primilo 
k znanju  Informaciju o provedbi deratizacije i dezinsekcije javnih površina i korita rijeke Miljacke 
kako je i podnesena.  

Ad 18 ) 
Vijećnička pitanja i inicijative 

1. Gradski vije ćnik Hasan Hodžić  se oč itovao o pismeno dobivenom odgovoru, tokom sjednice 
Gradskog vije ća, na prije postavljena pitanja, u diskusiji sljede ćeg sadržaja. 
Odgovori su dostavljeni u vidu dvaju dokumenata. U jednom dokumentu koji je dostavljen od strane 
Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća navedeno je da Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća ima dva savjetnika. 
Na drugom dokumentu je napisano da su savjetnici Gradona čelnika: Hajrudin Ibrahimovi ć  savjetnik 

Gradonačelnika za ekonomiju  i  razvoj Grada (Hajrudin Ibrahimovi ć  redovno prisustvuje sjednicama 

Gradskog vije ća); Nedžad Fazlija, savjetnik Gradona čelnika za međunarodnu saradnju  i  evropske 
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integracije (ponekad je na sjednici, dakle, prisutan je); Fahrudin Tinjak, savjetnik Gradona čelnika za 
sport i mlade (na objektu Vije ćnica) i Erna Čolić, savjetnik Gradonačelnika za odnose sa javnoš ću, (za 
sada nepoznata). "Po hodnicima i u mojoj glavi je bilo da Gradona čelnik ima 11 savjetnika, da su svi na 
platama, da niko ne dolazi, ne radi. A ovi ljudi ovdje su produkt prve sjednice Gradskog vije ća kad smo 
birali gospodina Gradona čelnika" Savjetničko mjesto Hajrudina Ibrahimovi ća je dio dogovora većine 
koja je podržala izbor Ive Komši ća za gradonačelnika i predstavlja Stranku za Bosnu i Hercegovinu. Bio 
ministar za boračka pitanja u Vladi Kantona Sarajevo i poznat je svima iz vi đenja iz TV emisija. 
Savjetničko mjesto za Fahrudina Tinjaka je dio dogovora već ine da se usprotivi izboru Igora Kamo čaji za 
Gradonačelnika i predstavnik je stranke BOSS. „I ova Erna Čolić, ja ne znam č iji je produkt i Fazlija. 
Znači, ovo je za mene 100% čist posao rada Gradonačelnika. Ja ovdje ne vidim nikakvog svog čovjeka 
da je doveden i da je stavljen na platu. Ako je ovaj izvještaj ta čan. A ne mogu da sumnjam jer ima pe čat 
ovdje Grada Sarajeva. Zna č i, molim vas svi koji mislite da nije ovako žalite se. " Ovo je za pohvalu: 
Hajrudin Ibrahimović  -Stranka za Bosnu i Hercegovinu, Fahrudin Tinjak - BOSS. .... Dakle u organima 
Grada je šest savjetnika a to nije puno, budu ć i da je Gradsko vijeće sastavljeno od predstavnika sedam 
političkih stranaka. 

2. Gradski vijećnik Jusuf Lošić  je podnio inicijativu, i iskazao nezadovoljstvo što nije dobio odgovore 
na prije upućene inicijative, odnosno vijećnička pitanja, u diskusiji koja je imala sljede ći sadržaj. 
„Prvo moram.... reć i da, par zadnjih nekoliko Vije ća, sam pokretao neke inicijative i prijedloge i čak 
nisam dobio nikakve odgovore. Šta je sa tim mojim inicijativama, šta je sa prijedlozima? Čak za dvije 
nisam našao u zapisniku i nisam reagovao. Sad pokre ćem jednu inicijativu. Slušaju ć i malo prije o 
Vijećnici i kolegu Hasana Hodžića kako je dobro pri čao i ja čestitam, i jeste tako. Vijećnica je ovog 
Grada i nas. Moja inicijativa - mora da se vratimo tamo u Vije ćnicu. Ali ne u one klupe koje jesu, nego 
da se možda uradi upravo u ovom obliku tamo da se opremi Vije ćnica u ovalnom dijelu, okruglom i da se 
što prije vratimo. Ipak sinonim i one Vije ćnice je i Gradsko vije će. To je moja inicijativa, moj je 
prijedlog". 

Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da će se inicijativa proslijediti 
Gradonačelniku. 

3. Gradski vijećnik Velija Katica je uputio vijećničko pitanje i očitovao se  o pismeno dobivenom 
odgovoru,  tokom sjednice Gradskog vije ća, na prije postavljena pitanja, u diskusiji sljede ćeg sadržaja. 
Pismeni odgovor na pitanje koji je dobiven od Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća je korektan i tu nema 
sumnje jer je sve transparentno. Me đutim, u povodu odgovora koji je dostavio Gradonačelnik, ne 
sumnjajuć i u navode Gradonačelnika, potrebno je dati odgovor na pitanje je li angažiran odre đeni broj 
„savjetnika" po ugovoru o djelu ili na drugi na č in. Bilo bi dobro da se navedu i ta imena kako bi imali 
jasnu sliku o broju angažiranih. Tako đer, imamo informaciju da su odre đeni savjetnici, u međuvremenu 
postali državni službenici, pa bi trebalo informirati Gradsko vije će i o takvim slučajevima, odnosno 
„....na koji su način, ako jesu, prevedeni sa savjetni čkih mjesta u državne službenike, po kojoj odluci 	 
Bilo bi dobro da imamo informaciju." 

4. Gradski vijećnik Velija Katica je uputio vijećničko pitanje, u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
Ovo pitanje je bilo ve ć  postavljeno na sjednici Kolegija Gradskog vije ća, a traži se odgovor na pitanje da 
li je tačna informacija da je raspisan novi konkurs za prijem u radni odnos odre đenih državnih službenika 
u Gradsku upravu, iako je ovo Vije će nekoliko puta isticalo i donijelo zaklju čak da se ne primaju novi 
uposlenici, već  da se izvrši racionalizacija uposlenih. 
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5. Zamjenik Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća Miro Lazović  je uputio inicijativu, i zatražio da se 
Gradsko vijeće o inicijativi izjasni, u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
,,...nakon 20 godina od postignutog mira, ovdje u Sarajevu, odnosno u Bosni i Hercegovini, nismo se na 
pravi način odužili prema onim ljudima koji su dali nemjerljiv doprinos za zaustavljanje rata i tokom svih 
mirovnih pregovora imali jednu od klju čnih uloga. Tu mislim, prije svega, na pokojnog Ri čarda Holbruka 
(Richard Holbrooke) koji je prije par godina preminuo, a koji je bio jedan od glavnih ljudi u toku 
mirovnih pregovora i glavni medijator Dejtonskog mirovnog sporazuma u zaustavljanju rata u Bosni i 
Hercegovini. Predlažem, dakle, da se adekvatno obilježje, prema ameri čkom diplomati Ri čardu 
Holbruku, učini ili napravi ovdje u Sarajevu, na adekvatnoj lokaciji koja će se dogovoriti. A č ini mi se 
da bi se na taj način, odužili i američkoj diplomatiji za ono što je ona uradila. Tim prije što sad Bosna i 
Hercegovina ulazi u jedan novi period u kome će upravo trebati podrška me đunarodne zajednice da se 
aplikacija za prijem Bosne i Hercegovine u Evropsku uniju u čini što bržom i efikasnijom. Zbog toga, 
smatram da bi Gradsko vijeće trebalo podržati ovu inicijativu i da se, na adekvatnoj lokaciji, uz 
primjereno obilježje, odužimo i ameri čkom diplomati ali i ameri čkoj administraciji kroz ime Ri čarda 
Holbruka. Dakle, evo ja bi molio da se ova inicijativa stavi na glasanje, da je Gradsko vije će, ako je tog 
razmišljanja, podrži. 

U raspravi o postavljenim pitanjima gradskog vije ćnika Velije Katica, nešto kasnije o čitovao se 
gradski vijećnik Hasan Hodžić . 

6. Gradski vijećnik Vedran Dodik je uputio vijećničko pitanje i oč itovao se o pismeno dobivenom  
odgovoru, tokom sjednice Gradskog vije ća, na prije postavljena pitanja, u diskusiji sljede ćeg sadržaja. 
Dakle, među navedenim ja ne vidim gospo đu Milu Eminović  koja je bila savjetnik Gradonačelnika. 
Bio je zaključak Gradskog vijeća kojim je utvrđeno da se ne vrše nova upošljavanja, a gospo đa je sad 
državni službenik. Kako, na koji na čin je iz savjetnika pretvorena u državnog službenika. „I kad ve ć  je 
gospodin Gradonačelnik na PRESS konferenciji rekao da je zatekao haos ovdje, nepotizam, Bože sa čuvaj 
šta sve ne, i samim tim je udario po svojoj stranci u koju je ušao, a to je SDP, jer je „poblatio" bivšeg 
Aliju Behmena i njegovu administraciju (A to on valjda zna zašto i kako), što ne kaže, malo, onda je 
rekao da je zatekao teti će, dajdžiće itd, što ne kaže malo, kome je gospo đica Mila u rodu i šta kome 
dođe. A ako ne kaže do idu ć i put, ja ću da kažem, ako ve ć  pričamo o teti ć ima i dajdžićima. I druga stvar, 
vezano za ovo sad što je gospodin Hasan rekao, vezano za profesionalno djelovanje odnosno radni odnos 
funkcionera. Kako je mogu će da je Gradona čelnik svojim aktom razrješio radnog odnosa 
dogradonačelnika na njegov zahtjev i on više nije uposlenik Grada. Je li tako gospodine Čoviću? O vama 
govorim. Ako smo sad usvojili ovo, vi morate biti u radnom odnosu u Gradu Sarajavu. I ako je to tako, 
dajte nam informaciju. Ja sam to čuo iz medija. Ho ću da znam kako je mogu će da zamjenik 
Gradonačelnika prekine radni odnos odlukom Gradona čelnika?" 

*** 

Zatim je Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić , pozvao gradske vije ćnika da se izjasne o tome  
daju li podršku inicijativi koju je podnio zamjenik Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća Miro Lazovi ć . 
Poslije izjašnjavanja, Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić , je konstatirao da se devet gradskih 
vijećnika nije izjasnilo, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši 
se sa 15 glasova „za", bez glasova „protiv" i bez „suzdržanih" glasova gradskih vije ćnika podržalo 
inicijativu zamjenika Predsjedavaju ćeg Gradskog vije ća Mire Lazovi ća, te je ona postala 
inicijativom Gradskog vijeća.  

Sekretar Gradskog vije ća Safet Krajišnik je podsjetio gradske vijećnike na zaključak Gradskog vijeća 
da se inicijative za koje se traži podrška Gradskog vije ća dostavljaju na vrijeme u pismenoj formi kako bi 
ih gradski vijećnici mogli razmotriti i odrediti se o njima prije izjašnjavanja. 
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*** 
Rasprava je vođena o vijećničkom pitanju koje  je postavio gradski vijećnika  Vedran Dodik, a  vezano za 
status zamjenika Gradonačelnika kome je prestao radni odnos. U raspravi su sudjelovali  gradski vijećnik 
Hasan Hodžić, Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić, gradska vijećnica Sanja Lazar. 

7. Gradska vijećnica Sanja Lazar  je postavila  vijećničko pitanje  u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
Poslije rasprave o postavljenim vije ćničkim pitanjima vezano za primjenu  Odluke  o  platama i 
naknadama, tek nije ništa jasno. „Za odluku nisam glasala, pa samim tim još više tražim pojašnjenje." 
Potrebno  je da sekretar Gradskog vije ća pojasni ovu situaciju sa statusom zamjenika Gradona čelnika. 
Gradonačelnik je napokon dostavio i kopiju naredbe o obustavi isplate pla ća i  naknada  u  Gradu  Sarajevu. 
Interesantan je sljede ć i  korak  Gradonačelnika. 
Prvo, na osnovu čega i čime utemeljeno je mogao ovo da uradi. „Pošto smo na raznim komisijama, razni 
vijećnici iz raznih političkih partija, komentarisali da je to drskost (zna či, ja citiram  moje  kolege,  a i  sebe 
samu da je to drskost), na koji na č in je Gradonačelnik, na neki način zloupotrijebio svoj položaj?" 
Dakle, naredba je još uvijek na snazi, ....što zna či da Gradonačelnik mora ovu naredbu staviti van snage 
da bi  mogao izvršiti isplate plata i naknada. ....to jedno je pitanje. 
Drugo pitanje  je,  da  li je istina da su  u  vremenu dok je ova naredba na snazi,  od  datuma 02.02.2016. 
godine,  vršene isplate  po  ugovoru o djelu ili autorskim ugovorima i slično. Dakle,  pod  krivičnom i 
materijalnom odgovornoš ću gospodin Gradonačelnik mora odgovoriti jer je on  donio  ovu naredbu na 
način  na  koji je donio. 
„Dakle, neću prihvatiti ni u kom slu čaju, s obzirom da 	 sve moje inicijative, pitanja, 	ignoriše i ne 
dostavlja nikada, .... na ovo će morati odgovoriti za sljede ću sjednicu."  Buduć i  da Gradonačelnik nije 
ovdje, potrebno je da na ova pitanja dostavi pismeni i potpisan odgovor. 

Odgovor na pitanje postavljeno sekretaru,  sekretar Gradskog vije ća Safet Krajišnik  je odmah i dao  u 
izlaganju sljedećeg sadržaja. 
Gradsko vijeće je svojom odlukom imenovalo zamjenika Gradona čelnika Grada Sarajeva gospodina 
Ranka Čovića. Rješavanje  radno  pravnog statusa, odnosno osnov za donošenje rješenja  o  radno pravnom 
statusu je ta odluka kojom je imenovan. Rješenje o radno pravnom statusu donosi Gradona čelnik Grada 
Sarajeva. U našim propisima koji su još uvijek na snazi (budu ći da odluka koja je danas donesena nije 
stupila na snagu),  u  č lanu  8.  Odluke o primanjima i drugim pravima vije ćnika definisano je  da 
Gradonačelnik, odnosno zamjenici Gradonačelnika svoju funkciju obavljaju profesionalno. „Zna č i, meni 
nije poznata č injenica,  ali  evo vidim očigledno jeste, da je Gradona čelnik donio rješenje  o  prestanku 
radnog  odnosa zamjenika Gradona čelnika. Po meni nije imao osnov  da  donese takvo rješenje.  Buduć i  da 
Gradsko  vijeće nije  donijelo  Odluku o razrješenju zamjenika Gradona čelnika Grada Sarajeva. Dakle, 
ukoliko je takvo rješenje doneseno, a gospodin Čović  tvrdi ovdje da je doneseno, zna či ono nije imalo 
uporište da se donese,  buduć i  da Gradsko vijeće nije razrješilo (zamjenika Gradona čelnika) svojom 
odlukom koja bi bila osnov za donošenje rješenja o radno pravnom statusu,  prestanku  ili, ne znam, 

načinu regulisanja ..radno pravnog statusa". Dalje, stupanjem na snagu ove odluke koju je  danas  Gradsko 

vijeće donijelo, (naravno uvažavanjem amandmana koji je sastavni dio odluke  koju  je podnio gradski 

vijećnik Suvad Kerla u ime S za BiH), jasno je re čeno da Gradona čelnik  i  zamjenici Gradona čelnika 

moraju svoju funkciju obavljati profesionalno. 

*** 
Gradski vijećnik Hasan Hodžić  je zatim kroz poslovni čku intervenciju citirao  odredbe  Statuta Grada 

Sarajeva koje se odnose na uvo đenje u dužnost zamjenika Gradona čelnika Grada Sarajeva. 
Uslijedila je rasprava o gradskim propisima u kojoj je sudjelovao i  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća 

Suljo Agić  i gradski vijećnik Hasan Hodžić ,  a zatim i  zamjenik Gradona čelnika Grada Sarajeva 

Ranko Cović ,  ponovo  gradski vijećnik Hasan Hodžić ,  te  gradski vije ćnik Vedran Dodik. 
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8. Gradski vijećnik Alija Hodžić  je  uputio  inicijativu  u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
Potrebno je što prije pristupiti rješavanju problema javnog gradskog prevoza i to posebno kombi prevoza 
u rubnim područjima grada (posebno u dijelovima gdje se ostavljaju napušteni psi,  pa  se građani moraju 
fizički braniti kada pješače). 
Krajnje je vrijeme da Grad Sarajevo zatraži jasan odgovor od nadležnih, odnosno da zatraži preduzimanje 
konkretne akcije. Dakle, hitno zatražiti odgovor od KJKP GRAS na pitanje može li i kada organizirati 
kombi prevoz u rubna podru čja grada, a ako ne može, tražiti rješavanje ovog problema od nadležnog 
Kantonalnog organa, putem drugog prevoznika. 

9. Gradski vijećnik Alija Hodžić  je izrazio nezadovoljstvo što nije realizirana prije upu ćena  inicijativa, 
u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
Vijećnica je simbol grada i bila i sada je. Pogotovo, od kada je obnovljena, ponovo je prepoznatljiv reper 
u prostoru, mjesto je mnogobrojnih kulturnih i poslovnih doga đaja. Sve to ne bi bilo da Grad Sarajevo 
nije vodio i realiziralo projekt obnove i da ne vodi brigu o objektu. Zato se o čekuje da se realizira 
inicijativa koja je postala inicijativom Gradskog vije ća da se u Vijećnici postavi stalna postavka 
fotografija Gradskog vije ća u sastavu u kome je bilo kada je Vije ćnica obnovljena i ponovo otvorena. 

10. Gradski vijećnik Slaven Kova čević  je postavio  vijećničko pitanje  u diskusiji koja je, između 
ostalog, imala sljede ć i sadržaj. 
Na ovo pitanje se o čekuje odgovor Pravobranilaštva. Zakonom je riješeno da Grad upravlja rije čnim 
pojasom. Potrebno je odgovoriti na pitanje da li je ta čno da postoji ugovor Kantona Sarajeva  i  jednog 
pravnog lica, bilo ono koncesije ili bilo čemu da se kompletna Obala Kulina Bana, taj pojas kojim bi mi 
trebali upravljati, daje tom pravnom licu na upravljanje tako što to pravno lice izdaje plakatna mjesta. 
Ako taj ugovor postoji, da li je ikada Gradsko vije će u bilo kojem sazivu ili Gradonačelnik ili bilo ko dao 
saglasnost na takav ugovor. A ako nije, a ugovor postoji, potrebno je da Pravobranilaštvo, kao zaštitnik 
imovine Grada Sarajeva, pokrene proceduru da se taj ugovor raskine, budu ći da Grad Sarajevo upravlja 
tim prostorom. 

11. Gradski vijećnik Vibor Handži ć  je zatražio da se Gradsko vije će izjasni o  inicijativi  koju je uputio 
u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
Potrebno je da Gradonačelnik u Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2016. godinu planira sredstva za 
Gorsku službu spašavanja za sufinansiranje nabavke novog vozila za intervencije, budu ći da je vozilo 
koje koriste dotrajalo. Prijedlog je da sredstva za ovu namjenu izdvoje i četiri gradske opštine. Op ćinsko 
vijeće Centar je već  podržalo ovu inicijativu i sredstva u okviru plana za Civilnu zaštitu. 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić , je konstatirao da se devet gradskih 
vijećnika nije izjasnilo, a da je  Gradsko vije će Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  izjasnivši 
se sa 15 glasova „za", bez glasova „protiv" i bez „suzdržanih" glasova prisutnih gradskih vije ćnika, 
podržalo  iznesenu inicijativu. 

12. Gradski vijećnik Vibor Handli ć  je uputio inicijativu u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
Obzirom da "... smo čuli svi informacije ovako više neslužbeno da je donesena presuda Ustavnog suda u 
korist Grada Sarajeva. Ispravite me ako griješim, vezano za Zakon o komunalim djelatnostima i Zakon o 
komunalnoj č istoći Kantona Sarajevo. Ovaj, više bi volio da smo iz tog razloga organizovali neke PRESS 
konferencije da se time pohvalimo. Molim samo da nam se kao vije ćnicima dostavi ova presuda 
Ustavnog suda kako bi mi bili informisani i znali šta dalje da radimo. Ja vas napominjem da je sada 
završena javna rasprava. U toku je proces izmjene i dopune kantonalnog propisa odnosno Zakona o 
komunalnoj čistoći. Možda i treba i da se i na taj nač in odredimo. Ovaj, zato molim da nam se ta presuda 
u  što skorijem roku dostavi." 
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13. Gradski vijećnik Enes Husejnović  je uputio  inicijativu  u diskusiji sljedećeg sadržaja. 
Podsjetio je prisutne "...da je Gradsko vije će početkom 2013. usvojilo moratorij na upošljavanja u Gradu 
Sarajevu dakle u Gradskoj upravi i Gradskom vije ću. Podsjetio i podsjećam ponovo evo sada na jedan 
sudski proces koji vode uposlenici koji su ovdje poslove obavljali po ugovoru o djelu, a javili su se na 
raspisane konkurse u Gradu Sarajevu na kraju 2012. godine gdje je konkursna procedura završena. I 
praktično su trebali biti upošljeni. Tada Gradona čelnik nije potpisao rješenja o upošljavanju na šta je on 
imao pravo. I sada ti ljudi takođe vode sudski postupak sa Gradom Sarajevom. Izvjesno da će ga dobiti. 
Ja raspolažem informacijom da se pripremaju neka nova upošljavanja u Gradu Sarajevu Gradskoj upravi, 
između ostalih i u Službi za finansije Gradske uprave. I evo sada istovremeno i pokre ćem inicijativu ili 
sugestiju. Da Gradonačelnik ukoliko ima mogućnost da izvrši upošljavanje i pored ovog moratorija. Neki 
tumače da on ima mogućnost i pored zaključka Gradskog vijeća da on vrši upošljavanja i da ga to ne 
mora obavezivati. Dakle, ako ima i ako ide u ovaj postupak da kroz ovo proba rješavati barem neke 
stvari koje se vode na sudu. Jer ukoliko to tako ne bude ovo će posebno doprinijeti da Grad Sarajevo 
izgubi sudski spor i naravno vrlo zna čajna finansijska sredstva. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Suljo Agi ć  obavijestio je prisutne da o čekuju poziv 
za svečanost u povodu obilježavanja 1. marta, Dana nezavisnosti Bosne i Hercegovine, uz napomenu da 
će se ove godine Svečana akademija održati zajedno s Forumom parlamentaraca 1990. Najavio je 36. 
sjednicu Gradskog vije ća, koja bi se trebala održati u srijedu 9. marta 2016. godine. Zatim je zaklju č io 
rad 35. sjednice Gradskog vije ća Grada Sarajeva. 

35. sjednice Gradskog vije ća Grada Sarajeva je završena u 14 sati i 40 minuta. 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vije ća koji se čuvaju u Službi 
Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

SEKRETAR GRAD KOG VIJE ĆA 

a et Krajišnik 

DSJEDAVAJU ĆI GRADSKO JE A 
' 

uljo 
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